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Sted Online  

Referent Stephan Reinemer  

Til stede 

Niels Henrik Gregersen (formand, ViP), Jesper Høgenhaven (ViP), Amalie 

Grøndal Henriksen (stud.), Anna Ravn (stud.), Kirstine Schøler Hjort (stud., 

Marlene Ringgaard Lorensen (studieleder), Maj-Britt Johannsen 

(studiechef), Stephan Reinemer (sekr.) 

Afbud 

Tine Reeh (ViP), Kirstine Schøler Hjort (stud.) 

Dagsorden 

Ad 1) Godkendelse af dagsorden 

Dagorden blev godkendt 

 

Ad 2) Godkendelse af referat 

Nævnet godkendte referat fra seneste SN-møde (august) med en 

mindre sproglig rettelse. 

 

Ad 3) Beslutning: Ansøgninger om merit og dispensation 

Der var ingen sager til behandling. 

Studienævnets sekretær orienterede som status, herunder om 

processen vedr. merittildeling.  



 

SIDE 2 AF 3 Meritpraksis blev drøftet, herunder særligt, hvordan vi kan 

ekspedere sagerne hurtigere i august. Meritsager skal være færdige 

ved studiestart, så de studerende ved hvad de skal tilmeldes første 

semester. 

Det blev aftalt, at studieleder anmoder afdelingslederne om at 

udpege en (eller flere) meritansvarlig som kan varetage de faglige 

vurderinger medio og ultimo august hvert år. 

 

Ad 4) Godkendelse: følgebrev og skemaer til efterårets 

undervisnings-evaluering 

Nævnet orienteredes om procedure og materiale for efterårets 

undervisningsevaluering 

Materialet blev godkendt, idet Studienævnet besluttede, at 

evalueringspunkterne fra 2019 skal lægges til (ikke som vedlagt fra 

2020, hvor en række spørgsmål angik fjernundervisningen). 

Det blev drøftet, hvor langt processen med digitalisering af 

evalueringsskemaerne er kommet. Uddannelseskonsulenten 

arbejder på en afdækning af mulighederne, og vil senere præsentere 

et løsningsforslag for begge studienævn. Studienævnet ser gerne, at 

systemet implementeres foråret 2022. 

 

Ad 5) Godkendelse: følgebrev og skemaer til undervisnings-

rekvisitioner 2022 

Nævnet godkendte formuleringen af følgebrev og skemaer til 

undervisningsrekvisition med enkelte tilføjelser og rettelser. 

Følgebrev: 2. pkt. side 1 tilføjes ”samt KA Valgfag”. 

Årstal skal tilrettes flere steder (særligt under Procedure side 4). 

Passus om EVU-samarbejde tilføjes følgebrevet. 

 

Ad 6) Mindre sager og meddelelser 

Studienævnskonferencen blev drøftet med opfordring til deltagelse. 

 

Ad 7) Studielederens punkt 

Studieleder orientrede om studiestarten, og særligt overgangen til 

fysisk undervisning. 

 

Ad 8) Nyt fra de studerende 

 

Ad 9) Kommende møder og årshjul 

”Rekvisitioner” flyttes til september-mødet i årshjulet 

Evaluering af studiestart 

December rettes til ”Rapport om studienævnskonference” 
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